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Remote Control Illustration

Thank you for choosing our product.Please read the instructions carefully before 

installation and keep it available for future maintenance or reference.

USER   MANUAL   EBT700

SEAT TEMPWATER TEMP DRYER TEMP

LIGHT HALF FLUSH FULL FLUSH
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WOODBRIDGE REMOTE CONTROL ILLUSTRATION

(1) Place the remote control bracket upright on the 
     pre-installed area of the wall and mark the location
     of the two mounting holes on the wall with a marker.
      Drill a hole on the marked position with a 6 mm 
     diameter drill bit, with a depth of 35 mm.（When 
     determining the installation location, make sure 
     the person sits on the seat is able to grab the 
     remote control.）

 

 

Remote control installation

Remote control bracket installation

(4) Place the remote control on the wall bracket(3) Put batteries into remote control and 
      replace the cover.

Notice：Don't install and use the product in damp places such as shower room.                                   
              Don't place the product in a place where it is easily exposed to water. 
          

Installation Preparation

(2) Insert wall anchors onto the holes,align 
      remote control bracket to match with 
      the drilled hole and secure with screws. 
      Covered the holes with silicone gasket.
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WOODBRIDGE REMOTE CONTROL ILLUSTRATION

Notice：Don't install and use the product in damp places such as shower room.                                   
              Don't place the product in a place where it is easily exposed to water. 
          

Remote control installation

 (1) Clean and dry the pre-installed area of the 
     remote control rack on the wall. (When determining  
     the installation location, make sure that the user 
     can reach remote control when he sits on the seat.)

(2) Remove the adhesive tape on the back 
     of the bracket and attach tightly against the 
     wall, then cover the silicon gasket.

Remote control hanger installation（Only for the hanger matching with fixing board and foam gasket.）

Installation area

Notice：Don't install and use the product in damp places such as shower room.                                   
              Don't place the product in a place where it is easily exposed to water. 
          

Installation Preparation

(3) Put batteries into remote control and 
      replace the cover.

(4) Place the remote control on the wall bracket
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Usage Instruction

Notice：Don't install and use the product in damp places such as shower room.                                   
              Don't place the product in a place where it is easily exposed to water. 
          

Remote control illustration

Rear cleaning/massage

Water increasing

Front cleaning/massage

Water reducing

Drying

Auto rear cleaning

Indicator light(only 
visible when the 
light is on)
Dryer temperature

Water temperature

Night light

Lid close / seat close

Lid open / seat close

Toilet without function of lid auto open and 
close don't have these three buttons.

Nozzle moving forward

Nozzle moving backward

Auto front cleaning

Stop/Energy saver

Seat temperature

Lid open / seat open

LIGHT HALF FLUSH FULL FLUSH

SEAT TEMPWATER TEMP DRYER TEMP
Half flush

Full flush

Models without drying 
function do not have 
this button

 

Models without drying 
function do not have 
this button
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Usage Instruction

·Press “Rear cleaning/massage” button, the indicator light is on showing current water temperature level, 
 it starts rear cleaning; Press again “Rear cleaning/massage” button to shift to massage to massage 
 cleaning (nozzle moves forward and backward to expand cleaning area). The cleaning will last for a circle 
 and stop automatically, while it will stop immediately if the user presses “STOP” button.

·Press “Front cleaning/massage” button, the indicator light is on showing current water temperature level, 
 it starts front cleaning; Press again “Front cleaning/massage” button to shift to massage cleaning (nozzle 
 moves forward and backward to expand cleaning area). The cleaning will last for a circle and stop 
 automatically, while it will stop immediately if the user presses “STOP” button.

·During front/rear cleaning, long press “Rear cleaning/massage” or “Front cleaning/massage” button to 
 turn on/off pulse cleaning mode. (This function only applies to product with pulse cleaning mode.)

 

 

 

· Press “Dry” button, the indicator light is on showing current wind temperature level, it starts drying; 
  it will stop drying automatically after a circle or the user leaves the seat.

Drying Operation ( Only for toilets with drying function.) 

REAR/MOVE

  PRESSURE POSITION

FRONT/MOVE

        STOP
HOLD TO ECO

DRY

Rear

Front

Dry

Rear/Front cleaning
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Usage Instruction

喷嘴

喷嘴

Water volume adjustment

Spray nozzle position adjustment

  PRESSURE POSITION

REAR/MOVE

FRONT/MOVE

DRY

Nozzle

Under Rear Cleaning or Front Cleaning function,press “+” or “- ” button，the indicator light 
will be ON showing current water level, adjust water volume by 3 levels
 

Under Rear Cleaning or Front Cleaning function,Presss “∧” or “∨” button,the indicator light 
will be ON showing current nozzle position,adjust nozzle position by 5 levels
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Usage Instruction

 Massage cleaning 30s

 Massage cleaning 30s

Energy saving

Remark

  Keep pressing “STOP” button for more than 3S to enter energy saving mode, the indicator light will 
  be off and energy saving light will be on. Keep pressing “STOP” button again for more than 3S to 
  exit energy saving mode, the indicator light will be on and energy saving light will be off.

· The automatic function of factory default setting is middle level for water volume, nozzle position, 
  water temperature, air temperature, seat temperature.  

· The Auto function mode will be off if the user presses other buttons during operation of auto 
  functions and shift to operate the functions of the buttons. 

Energy saver

（Only for the toilet with auto flush function）Auto function

Automatic stop

Auto rear cleaning Rear cleaning 20s

Dry 180sRear cleaning 40s

Auto front cleaning Front cleaning 20s

Front cleaning 40s Dry 180s Automatic stop

        STOP
HOLD TO ECO

 Under energy saving mode, seat temperature is low(level 1) to achieve energy saving. (Note: If the 
 seat temperature before energy saving is neutral, keep the neutral after energy saving)

Energy saving mode will be suspended and goes to function mode if someone uses the seat in the 
middle of energy saving. The seat starts to heat immediately (without closing the seat temperature), 
and the energy saving mode is restored after the human body leaves the seat.

· Short press on the remote control button "      ", "      " can achieve male hip wash and female bidet 
  wash, fully automatic and convenient use. The user can firstly set the water volume, nozzle position, 
  water temperature gear position and air temperature gear position. After the setting is completed, 
  press the corresponding automatic key 3s to save the setting. The next time you use it, you can call 
  the saved key by pressing the corresponding automatic key. Set the automatic function to enable 
  automatic cleaning and drying in the whole process.

Tips: Certain models don’t have drying function. 



www.woodbridgebath.com 8

R
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Usage Instruction

· Short press “FULL FLUSH” button, the toilet starts full flushing. 

· Short press “HALF FLUSH” button, the toilet starts half flushing. 

· Long press “FULL FLUSH” button to turn on/off auto flush function. When the auto flush function is on, when 
  it’s detected that the user is seated for above 6s and leaves the seat for above 3.5s, it’ll flush automatically. 

· Water temperature adjustment
  Short press the “WATER TEMP” button to adjust the water temperature. The indicator will show the 
  water temperature level if it’s on. When the indicator is off, the water level is 0. Short press this button 
  to adjust water temperature level from 0 to 5 in cycle. (Note: the water temperature is set at 10±2.5℃ 
  in level 0, that is, when the inlet water temperature is higher than 10℃, the water won’t be heated, 
  while when the inlet water temperature is lower than 10℃, the water will be heated to about 10℃.)

· Dryer temperature adjustment
  Short press the “DRYER TEMP” button to adjust the dryer temperature. The indicator will show the dryer 
  temperature level if it’s on. When the indicator is off, the wind level is 0. Short press this button to adjust 
  dryer temperature level from 0 to 5 in cycle. ( Only for toilets with drying function.)

· Seat temperature adjustment 
  Short press the “SEAT TEMP” button to adjust the seat temperature. 
  The indicator will show the seat temperature level if it’s on. When the indicator is off, the seat level is 0. 
  Short press this button to adjust seat temperature level from 0 to 5 in cycle.

大冲小冲夜灯

座温风温水温

Night light (Only for toilets with night light function)

·Short press “Night light” button to turn on/turn off night light, long press “Night light” button to enter
 into intelligent mode ( Night light will be on or off by detecting the lightness of surroundings). If the
 product is on intelligent mode, short press “Night light” button to exit intelligent mode.

LIGHT HALF FLUSH FULL FLUSH

HALF FLUSH FULL FLUSH

SEAT TEMPWATER TEMP DRYER TEMP

Half flush/Full flush  (Only for the toilet with auto flush function）

Temperature adjustment
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Usage Instruction

· Long press “Lid close/seat close” button to turn on/off auto lid open/close 
  function. 

Auto lid open/close  (Only for toilet with this function)

· Press “       ” button to close seat cover.

· Press “       ” button to open lid and close seat.

· Press “       ” button to open lid and seat.

Lid close / seat close

Lid open / seat close

Lid open / seat open

Water tank flush volume adjustment (only for toilets with water tank flush 
 volume adjustment function)

· Firstly press and hold the "Full Flush" key, and press the water volume "+" key to enter the full flush 
  volume plus 1 gear adjustment;
· Firstly press and hold the "Full Flush" key, and press the water volume "-" key to enter the full flush 
  volume reduce 1 gear adjustment;
· Firstly press and hold the "Half Flush" key, and press the water volume "+" key to enter the half flush 
   volume plus 1 gear adjustment;
· Firstly press and hold the "Half Flush" key, and press the water volume "-" key to enter the half flush 
   volume reduce 1 gear adjustment;
  
  Tips: When adjusting to the highest or lowest gear, the buzzer beeps twice.
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Usage Instruction

Other Operations

    

  
              

     · The user code needs to be set to avoid disturbance from remote controls when more than one smart toilets are  
       used in the house. Turn on the toilet for setting while turning off others.Press user code combination buttons  (Press
       “STOP” button first and then press “REAR” button) to enter user code setting mode, the indicator lights will be 
       on and keep flashing.
     · (RF remote control) The Remote control will generate matching user code automatically, press user code combination
       buttons again to exit setting mode and setting is completed. When the main unit is powered off to restart or change 
       remote control batteries, user code won’t be cleared and no need to reset.  
     · (IR remote control) Press water volume “+”“-” buttons to select user code. The indicator shows the corresponding  
       user code. Press the user code combination buttons again to save settings and exit. The buzzer beeps and it’s set 
       successfully. When the main unit is powered off to restart or batteries are removed from remote control, the user code  
       will be cleared and need to be reset. After entering setting mode, if there’s no operation for 10s, the remote control 
       will exit setting mode automatically and return to previous states.   
  Quite mode
       Long press “SEAT TEMP” button to turn on/off quite mode.   
  Auto deodorization
       Long press “HALF FLUSH” button to turn on/off auto deodorization function. While the auto deodorization function is 
       on, when it’s detected that the user is seated, it’ll start deodorizing and stops when user leaves above 3s. The auto 
       deodorization function will turn off automatically during drying. (This function only applies to product with auto 
       deodorization function. This function is set to on by default.)
  Sterilization function
       When user is not seated and cleaning/drying is off, long press “DRY” button to turn on plasma sterilization function. 
       This function will stop automatically after 2 hours. During this mode, if any other button is pressed or user is seated, 
       it’ll stop  automatically. (This function only applies to product with sterilization function.)
  Automatic pre-wetting button 
       Press and hold the "STOP" button and press the "DRYER TEMP" button to turn on or off the automatic pre-wetting 
       function.After the automatic pre-wetting function is turned on, the pre-wetting function is performed when the user is 
       detected to be seated.(This button combination is only for toilets with automatic pre-wetting function)
  Foot sense Switch  
       Firstly press and hold the "Stop" key, and press the "Full Flush" key to turn the foot sense function on or off.In the 
       seated status, foot sense function is invalid.(this key combination is only for toilets with foot sense function) 
  APP Code matching 
       Press and hold “STOP” button and then press  “ ∨ ”  button to start APP code matching.(This button combination 
       only applies to product with APP) 
 Flush by water tank with electronic cover 
       Firstly press and hold the "Stop" key, and press the "water temperature" key to start the flush by water tank with 
       electronic cover. (This key combination is only for the toilet with flush by water tank with electronic cover)
  Remark:
    ·  The buzzer will sound “BEEP” when the user presses one button which means the main unit receives the signal 
       and conduct the operation accordingly. If the buzzer doesn't sound, it means the main unit doesn't receive the 
       signal, please adjust the remote control direction and repress the button.
    ·  In case of power cut during wand’s spray operation, the wand cannot go back to place,please wait until the power 
       is reset. In case of a power cut for a long period, please push the wand softly back by hand. Do not push hard, to 
       avoid damage to wand and electrical machine. 
    ·  The body should touch the seat and the buzzer rings “CLICK”, which means functions of front cleaning,  rear cleaning 
       and drying are in operation. The nozzle will continue to spray for 1-2 seconds after user stands up during spray 
       operation, so please press “STOP” button before standing up.

        

    

              

 User Code  
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Thank you for using WoodBridge products!
Customer Service Phone: 562-229-0088. (Monday - Friday 9 AM - 5 PM Pacific Time)

 Or Email: help@woodbridgebath.com



Téléphone du service clientèle : 562-229-0088. 
(du lundi au vendredi, de 9 h à 17 h, heure du Pacifique)

Ou par Email : help@woodbridgebath.com
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WOODBRIDGE®

Illustration de la télécommande

Nous vous remercions d'avoir choisi notre produit. Veuillez lire attentivement les 
instructions avant l'installation et conservez-les pour toute maintenance ou référence 
ultérieure.

MODE D’EMPLOI EBT700

SEAT TEMPWATER TEMP DRYER TEMP

LIGHT HALF FLUSH FULL FLUSH
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ILLUSTRATION DE LA TÉLÉCOMMANDE

(1) Placez le support de la télécommande à la verticale sur 
la zone pré-installée du mur et marquez l'emplacement 
des deux trous de montage sur le mur à l'aide d'un 
marqueur. Percez un trou à l'emplacement marqué à 
l'aide d'une mèche de 6 mm de diamètre et d'une 
profondeur de 35 mm. (Lorsque vous déterminez 
l'emplacement d'installation, assurez-vous que la 
personne assise sur le siège est en mesure de saisir la 
télécommande).

Installation de la télécommande

Installation du support de la télécommande

(4) Placez la télécommande sur le support 
mural

(3) Insérez les piles dans la télécom-
mande et remettez le couvercle en 
place.

Avis：N'installez pas et n'utilisez pas le produit dans des endroits humides tels que les salles d'eau.
Ne placez pas le produit dans un endroit où il est facilement exposé à l'eau.

Préparation de l'installation

(2) Insérez les chevilles dans les trous, 
aligner le support de la télécommande 
avec le trou percé et fixer avec des vis. 
Couvrir les trous avec un joint en 
silicone.

WOODBRIDGE®
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ILLUSTRATION DE LA TÉLÉCOMMANDE

Installation de la télécommande

(1) Nettoyez et séchez la zone du support de télécom-
mande sur le mur. (Lors de la détermination de 
l'emplacement d'installation, assurez-vous que 
l'utilisateur peut atteindre la télécommande lorsqu'il 
est assis sur le siège).

(2) Retirez la bande adhésive au dos du 
support et fixez-le fermement contre le mur, 
puis recouvrez le joint de silicone.

Installation du support de télécommande (Uniquement pour le cintre assorti d'une plaque de fixation et d'un joint en mousse.)

Zone d'installation

Avis：N'installez pas et n'utilisez pas le produit dans des endroits humides tels que les salles d'eau.
Ne placez pas le produit dans un endroit où il est facilement exposé à l'eau.

Préparation de l'installation

(3) Insérez les piles dans la télécom-
mande et remettez le couvercle en 
place.

(4) Placez la télécommande sur le support 
mural

WOODBRIDGE®

WO
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Instructions d'utilisation

Illustration de la télécommande

Rinçage/massage arrière

Augmentation de débit

Rinçage/massage avant

Réduction de débit

Séchage

Rinçage arrière automatique

Indicateur lumineux (visible 
uniquement lorsque le 
indicateur est allumé)

Fermeture du couvercle / 
fermeture du siège
Couvercle ouvert / 

siège fermé

Température du sèche-linge

Température de l'eau

Veilleuse

Les cuvettes sans fonction d'ouverture et de fermeture automa-
tique du couvercle n'ont pas ces trois boutons.

Buse se déplace vers l’avant

Buse se déplace vers l'arrière

Rinçage avant automatique

Arrêt/économiseur d'énergie

Température du siège

Couvercle ouvert / siège ouvert

LIGHT HALF FLUSH FULL FLUSH

SEAT TEMPWATER TEMP DRYER TEMP
DEMIE CHASSE

CHASSE PLEINE

Les modèles sans fonction de 
séchage n'ont pas cette touche

Les modèles sans fonction de 
séchage n'ont pas cette touche

WOODBRIDGE®



www.woodbridgebath.com5

ILLUSTRATION DE LA TÉLÉCOMMANDE

Instructions d'utilisation

• Appuyez sur le bouton "Rinçage/massage arrière". L'indicateur s'allume pour indiquer le niveau de 
température de l'eau et le Rinçage arrière commence. Pour passer au Rinçage par massage, appuyez à 
nouveau sur le bouton "Rinçage/massage arrière". La buse se déplace alors vers l'avant et vers l'arrière pour 
étendre la zone de Rinçage. Le Rinçage durera un cercle et s'arrêtera automatiquement, tandis qu'il s'arrêtera 
immédiatement si l'utilisateur appuie sur le bouton "STOP".

• Pour démarrer le Rinçage avant, appuyez sur le bouton "Rinçage avant/massage". L'indicateur s'allumera pour 
indiquer le niveau de température de l'eau. Pour passer au Rinçage par massage, appuyez à nouveau sur le 
bouton "Rinçage avant/massage". La buse se déplacera alors vers l'avant et vers l'arrière pour étendre la zone 
de Rinçage. Le Rinçage durera un cercle et s'arrêtera automatiquement, tandis qu'il s'arrêtera immédiatement 
si l'utilisateur appuie sur le bouton "STOP".

• Lors du nettoyage avant/arrière, appuyez longuement sur le bouton "Rinçage/massage arrière" ou 
"Rinçage/massage avant" pour activer/désactiver le mode de Rinçage par impulsion. (Cette fonction ne 
s'applique qu'aux produits dotés d'un mode de Rinçage par impulsions.) 

Opération de séchage ( Uniquement pour les toilettes avec fonction de séchage.)

• Appuyez sur le bouton "Séchage", l’indicateur s'allume pour indiquer la température actuelle du vent et le 
séchage commence ;
le séchage s'arrête automatiquement au bout d'un certain temps ou lorsque l'utilisateur quitte le siège.

REAR/MOVE

  PRESSURE POSITION

FRONT/MOVE

        STOP
HOLD TO ECO

DRY

Rear

Front

Dry

Rinçage arrière/avant

WOODBRIDGE®



www.woodbridgebath.com 6

ILLUSTRATION DE LA TÉLÉCOMMANDE

Instructions d'utilisation

喷嘴

喷嘴

Réglage du volume d'eau

Réglage de la position de la buse de pulvérisation

  PRESSURE POSITION

REAR/MOVE

FRONT/MOVE

DRY

Nozzle

En utilisant la fonction de rinçage arrière ou avant, veuillez appuyer sur les boutons "+" ou "-" pour régler le 
niveau d'eau souhaité. L’indicateur indiquera le niveau actuel de l'eau. Vous pouvez ajuster le volume d'eau sur 
trois niveaux différents.

En utilisant la fonction de rinçage arrière ou avant, appuyez sur le bouton "∧" ou "∨". L'indicateur s'allume pour 
indiquer la position actuelle de la buse. Vous pouvez ajuster la position de la buse sur 5 niveaux.

WOODBRIDGE®
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Instructions d'utilisation

Rinçage par massage 30s

Rinçage par massage 30s

Économiseur d'énergie
Appuyez sur le bouton "STOP” pendant plus de 3 secondes pour passer en mode économie d'énergie, 
l'indicateur s'éteint et l’indicateur d'économie d'énergie s'allume. Appuyez à nouveau sur le bouton "STOP” 
pendant plus de 3 secondes pour quitter le mode d'économie d'énergie, l'indicateur s'allume et l'indicateur 
d'économie d'énergie s'éteint.

Économie d'énergie
En mode économie d'énergie, la température du siège est basse (niveau 1) pour réaliser des économies 
d'énergie. (Remarque : Si la température du siège était neutre avant l'activation du mode d'économie d'énergie, 
elle le restera après.)

Remarque.
Le mode d'économie d'énergie est suspendu et revient en mode de fonctionnement si le siège est utilisé 
pendant le mode d'économie d'énergie. Le siège chauffant commence à chauffer immédiatement, sans qu'il soit 
nécessaire de régler la température, et le mode d'économie d'énergie se rétablit lorsque le corps quitte le siège.

Fonction automatique (Uniquement pour les toilettes avec fonction de chasse d'eau 
automatique)

• La fonction automatique de réglage d'usine est de niveau moyen pour le volume d'eau, la position de la buse, 
la température de l'eau, de l'air et du siège.

• Une brève pression sur le bouton de la télécommande "        ", "        " permet de choisir entre le rinçage pour 
homme et le rinçage pour femme,entièrement automatique et pratique. L'utilisateur peut tout d'abord régler le 
volume d'eau, la position de la buse, la température de l'eau et la température de l'air. Une fois le réglage 
terminé, appuyez sur la touche automatique correspondante pendant 3 secondes pour enregistrer le réglage. 
Lors de la prochaine utilisation, vous pouvez appeler la touche sauvegardée en appuyant sur la touche 
automatique correspondante. Réglez la fonction automatique pour permettre le Rinçage et le séchage 
automatiques de l'ensemble du processus.

• Le mode de fonction automatique sera désactivé si l'utilisateur appuie sur d'autres touches pendant le 
fonctionnement des fonctions automatiques et change pour utiliser les fonctions des touches.

Arrêt automatique

Rinçage arrière 
automatique Rinçage arrière 20s

Séchage 180sRinçage arrière 40s

Rinçage avant 
automatique Rinçage avant 20s

Rinçage avant 40s Séchage 180s Arrêt automatique

ARRÊT ECO

Conseils : Certains modèles ne disposent pas de la fonction de séchage.

WOODBRIDGE®



www.woodbridgebath.com 8

ILLUSTRATION DE LA TÉLÉCOMMANDE

Instructions d'utilisation

LIGHT HALF FLUSH FULL FLUSH

HALF FLUSH FULL FLUSH

SEAT TEMPWATER TEMP DRYER TEMP

WOODBRIDGE®

Réglage de la température
• Réglage de la température de l'eau

Appuyez brièvement sur la touche "TEMPERATURE DE L'EAU" pour régler la température de l'eau. 
L'indicateur affiche le niveau de température de l'eau s'il est allumé. Lors que l'indicateur s’éteint, le niveau 
de l’eau affiche 0 appuyez brièvement sur ce bouton pour régler la température de l'eau de 0 à 5 par cycle 
(Note : la température de l'eau est réglée à 10±2,5℃ au niveau 0, c'est-à-dire que lorsque la température de 
l'eau d'entrée est supérieure à 10℃, l'eau ne sera pas chauffée, tandis que lorsque la température de l'eau 
d'entrée est inférieure à 10℃, l'eau sera chauffée à environ 10℃).

• Réglage de la température du séchoir
Appuyez brièvement sur la touche "TEMPERATURE DU SECHOIR" pour régler la température du séchoir. 
L'indicateur affiche le niveau de température du séchoir s'il est allumé. Lors que l'indicateur s’éteint, le niveau 
du vent affiche 0 Appuyez brièvement sur ce bouton pour régler la température du vent de 0 à 5 par cycle 
(Uniquement pour les toilettes avec fonction de séchage.)

• Réglage de la température du siège
Appuyez brièvement sur le bouton "TEMPERATURE DU SIEGE" pour régler la température du siège.
L'indicateur affiche le niveau de température du siège s'il est allumé. Lorsque l'indicateur est éteint, le niveau 
de température du siège affiche 0. Appuyez brièvement sur ce bouton pour régler la température du siège de 
0 à 5 par cycle

Veilleuse (uniquement pour les toilettes équipées de la fonction veilleuse)

• Appuyez brièvement sur le bouton "Veilleuse" pour allumer/éteindre la veilleuse, appuyez longuement sur le 
bouton "Veilleuse" pour passer en mode intelligent (la veilleuse s'allume ou s'éteint en détectant la luminosité 
de l'environnement). Si le produit est en mode intelligent, appuyez brièvement sur le bouton "Veilleuse" pour 
quitter le mode intelligent.

Demie chasse d'eau/Chasse d'eau pleine (uniquement pour les toilettes avec fonction 
de chasse d'eau automatique)

• Appuyez brièvement sur le bouton "CHASSE PLEINE", les toilettes démarrent la chasse pleine.

• Appuyez brièvement sur le bouton "DEMIE-CHASSE", les toilettes démarrent une demie-chasse d'eau.

• Appuyez longuement sur le bouton "CHASSE PLEINE" pour activer/désactiver la fonction de chasse 
automatique. Lorsque la fonction de chasse automatique est activée, la chasse d'eau se déclenche 
automatiquement si l'utilisateur reste assis pendant plus de 6 secondes et quitte le siège pendant plus de 3,5 
secondes.
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Ouverture/fermeture automatique du couvercle (uniquement pour les toilettes 
dotées de cette fonction)

Réglage du volume de la chasse d'eau (uniquement pour les toilettes équipées de la 
fonction de réglage du volume de la chasse d'eau)

• Pour régler le volume d'eau de la "chasse d'eau pleine", maintenez la touche "CHASSE PLEINE" enfoncée 
et appuyez sur la touche "+" du volume d'eau pour augmenter un niveau.

• Pour régler le volume d'eau de la "chasse d'eau pleine", maintenez la touche "CHASSE PLEINE" enfoncée 
et appuyez sur la touche "-" du volume d'eau pour réduire un niveau.

• Pour régler le volume d'eau de la "demie chasse d’eau", maintenez la touche "DEMIE CHASSE " enfoncée 
et appuyez sur la touche "+" du volume d'eau pour augmenter un niveau.

• Pour régler le volume d'eau de la "demie chasse d’eau", maintenez la touche "DEMIE CHASSE" enfoncée et 
appuyez sur la touche "-" du volume d'eau pour réduire un niveau.

Conseils : Lors du réglage de la vitesse la plus élevée ou la plus basse, l'avertisseur sonore émet deux bips.

• Appuyez sur le bouton “        ” pour fermer le couvercle du siège.

• Appuyez sur le bouton “        ” pour ouvrir le couvercle et fermer le siège.

• Appuyez sur le bouton “        ” pour ouvrir le couvercle et le siège.

• Appuyez longuement sur le bouton "Fermeture du couvercle/de la lunette de toilette" pour 
activer/désactiver la fonction d'ouverture/de fermeture automatique du couvercle. 

Fermeture du couvercle / 
fermeture du siège

Couvercle ouvert / 
siège ouvert

Couvercle ouvert / 
siège fermé

WOODBRIDGE®
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Autres opérations
Code utilisateur
• Le code utilisateur doit être défini pour éviter les perturbations causées par les télécommandes lorsque plusieurs toilettes 

intelligentes sont utilisées dans la maison. Appuyez sur les boutons combinés du code utilisateur (appuyez d'abord sur le 
bouton "STOP" puis sur le bouton "REAR") pour entrer dans le mode de réglage du code utilisateur, les voyants lumineux 
s'allument et continuent de clignoter.

Les indicateurs s'allument et clignotent.
• (Télécommande RF) La télécommande génère automatiquement le code utilisateur correspondant, appuyez à nouveau sur 

les boutons de combinaison de codes utilisateur pour quitter le mode de réglage et le réglage est terminé. Lorsque l'unité 
principale est mise hors tension pour redémarrer ou changer les piles de la télécommande, le code utilisateur n'est pas effacé 
et il n'est pas nécessaire de le réinitialiser.

• (Télécommande IR) Appuyez sur les touches de volume d'eau "+""-" pour sélectionner le code utilisateur. L'indicateur affiche 
le code utilisateur correspondant. Appuyez à nouveau sur la combinaison de touches du code utilisateur pour enregistrer les 
paramètres et quitter. L'avertisseur sonore émet un bip pour indiquer que le réglage a été effectué avec succès. Lorsque 
l'unité principale est mise hors tension pour redémarrer ou que les piles sont retirées de la télécommande, le code utilisateur 
est effacé et doit être réinitialisé. Après avoir accédé au mode de réglage, si aucune opération n'est effectuée pendant 10 
secondes, la télécommande quitte automatiquement le mode de réglage et revient à l'état précédent.

Mode silencieux
Appuyez longuement sur le bouton "TEMPÉRATURE DU SIÈGE" pour activer/désactiver le mode silencieux.

Désodorisation automatique
Appuyez longuement sur la touche "HALF FLUSH" pour activer/désactiver la fonction de désodorisation automatique. Lorsque la 
fonction de désodorisation automatique est activée, elle commence à désodoriser lorsque l'utilisateur est assis et s'arrête lorsque 
l'utilisateur quitte l'appareil après 3 secondes. La fonction de désodorisation automatique s'arrête automatiquement pendant le 
séchage. (Cette fonction ne s'applique qu'aux produits dotés de la fonction de désodorisation automatique. Cette fonction est 
activée par défaut).

Fonction de stérilisation
Pour activer la fonction de stérilisation du plasma, maintenez le bouton "SECHAGE" enfoncé pendant quelques secondes lorsque 
vous n'êtes pas assis et que le Rinçage/séchage est désactivé.  Cette fonction s'arrête automatiquement au bout de 2 heures.  si 
vous appuyez sur un autre bouton ou si vous vous asseyez pendant ce temps. (Cette fonction ne s'applique qu'aux produits dotés 
d'une fonction de stérilisation).

Bouton de pré-mouillage automatique
Pour activer ou désactiver la fonction de pré-mouillage automatique, maintenez le bouton "ARRET" enfoncé et appuyez sur le 
bouton "TEMPERATURE DU SECHOIR". La fonction de pré-mouillage sera exécutée lorsque vous êtes détecté comme étant 
assis. (Cette combinaison de boutons ne s'applique qu'aux toilettes dotées de la fonction de pré-mouillage automatique).

Interrupteur à pédale
Pour activer ou désactiver la fonction de détection du pied, maintenez le bouton "ARRÊT" enfoncé et appuyez sur le bouton 
"CHASSE PLEINE". La fonction de détection du pied ne fonctionne pas lorsque vous êtes assis.

Correspondance des codes APP
Appuyez sur la touche "ARRET" et maintenez-la enfoncée, puis appuyez sur la touche "∨" pour lancer la recherche de codes 
APP (cette combinaison de touches ne s'applique qu'aux produits dotés de la fonction APP).

Rinçage du réservoir d'eau avec couvercle électronique
Appuyez d'abord sur la touche "ARRET" et maintenez-la enfoncée, puis appuyez sur la touche "température de l'eau" pour lancer 
le rinçage du réservoir d'eau avec couvercle électronique. (Cette combinaison de touches ne s'applique qu'aux toilettes équipées 
d'un réservoir d'eau avec couvercle électronique).
Remarque.
• L'avertisseur sonore émet un "BIP" lorsque l'utilisateur appuie sur une touche, ce qui signifie que l'unité principale reçoit le 

signal et effectue l'opération en conséquence. Si l'avertisseur ne retentit pas, cela signifie que l'unité principale ne reçoit pas 
le signal, veuillez ajuster la direction de la télécommande et réappuyer sur le bouton.

• En cas de coupure de courant pendant l'opération de pulvérisation de la lance, la lance ne peut pas revenir à sa place, 
veuillez attendre que le courant soit rétabli. En cas de coupure de courant prolongée, repousser doucement la lance à la 
main. Ne poussez pas fort pour éviter d'endommager la lance et la machine électrique.

• Le corps doit toucher le siège et le buzzer sonne "CLIC", ce qui signifie que les fonctions de Rinçage avant, de Rinçage 
arrière et de séchage sont en cours d'exécution. La buse continue de pulvériser pendant 1 à 2 secondes après que 
l'utilisateur se soit levé pendant l'opération de pulvérisation, veuillez donc appuyer sur le bouton "ARRET" avant de vous 
lever.
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Merci d'avoir choisi les produits de WoodBridge !
Téléphone du service clientèle : 562-229-0088. (du lundi au vendredi, de 9 h à 17 h, heure du Pacifique)

Ou par Email : help@woodbridgebath.com
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